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Tisztelt Elnök Asszony!

Írásbeli kérdés

„Ez is nagy dobás?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller
Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Népszabadság szerint Ön „nagy csatára számít amiatt, hogy össze akarja vonni a helyi
teleházakat, az e-Magyarország-pontokat és a művelődési házakat, de el van szánva, hogy ezt a
tervét végigviszi."

Kérdezem Míníszter urat :

Ön szerint mennyi költséget takarít meg ezzel az összevonással?
Ön szerint hány magyarországi településen fogják összevonni ezeket az intézményeket?
Kérem, küldje el táblázatos formában azt a kimutatást, amelyből kiolvasható, hogy hány ilyen
település van Magyarországon, és mennyi a megtakarítás mértéke!

Tisztelettel várom válaszát!

Ha ász János
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